

Registration
SOR/2022-252 December 2, 2022

CANNABIS ACT

P.C. 2022-1261 December 2, 2022

Her Excellency the Governor General in Council, on the recommendation of the Minister of Health, makes the annexed *Order Amending Schedule 3 to the Cannabis Act* under subsection 151(2) of the *Cannabis Act*^a.

Order Amending Schedule 3 to the Cannabis Act

Amendments

1 Item 4 of Schedule 3 to the *Cannabis Act*¹ is deleted.

2 Schedule 3 to the Act is amended by adding the following after item 3:

	Column 1	Column 2
Item	Class of Cannabis	Quantity that is equivalent to 1 g of dried cannabis
4	non-solids containing cannabis, other than cannabis beverages	70 g

3 Schedule 3 to the Act is amended by adding the following after item 5:

	Column 1	Column 2
Item	Class of Cannabis	Quantity that is equivalent to 1 g of dried cannabis
6	cannabis beverages	570 g

Coming into Force

4 This Order comes into force on the day on which the *Regulations Amending Certain Regulations Concerning Cannabis Research and Testing and Cannabis Beverages* come into force, but if it is registered after that day, this Order comes into force on the day on which it is registered.

^a S.C. 2018, c. 16

¹ S.C. 2018, c. 16

Enregistrement
DORS/2022-252 Le 2 décembre 2022

LOI SUR LE CANNABIS

C.P. 2022-1261 Le 2 décembre 2022

Sur recommandation du ministre de la Santé et en vertu du paragraphe 151(2) de la *Loi sur le cannabis*^a, Son Excellence la Gouverneure générale en conseil prend le *Décret modifiant l'annexe 3 de la Loi sur le cannabis*, ci-après.

Décret modifiant l'annexe 3 de la Loi sur le cannabis

Modifications

1 L'article 4 de l'annexe 3 de la *Loi sur le cannabis*¹ est supprimé.

2 L'annexe 3 de la même loi est modifiée par adjonction, après l'article 3, de ce qui suit :

	Colonne 1	Colonne 2
Article	Catégorie de cannabis	Quantité équivalente à un gramme de cannabis séché
4	substances qui ne sont pas solides et qui contiennent du cannabis, autres que des boissons de cannabis	70 g

3 L'annexe 3 de la même loi est modifiée par adjonction, après l'article 5, de ce qui suit :

	Colonne 1	Colonne 2
Article	Catégorie de cannabis	Quantité équivalente à un gramme de cannabis séché
6	boissons de cannabis	570 g

Entrée en vigueur

4 Le présent décret entre en vigueur à la date d'entrée en vigueur du *Règlement modifiant certains règlements concernant la recherche et les essais sur le cannabis et les boissons de cannabis* ou, si elle est postérieure, à la date de son enregistrement.

^a L.C. 2018, ch. 16

¹ L.C. 2018, ch. 16

N.B. The Regulatory Impact Analysis Statement for this Order appears at [page 4810](#), following SOR/2022-251.

N.B. Le résumé de l'étude d'impact de la réglementation de ce décret se trouve à la [page 4810](#), à la suite du DORS/2022-251.